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 שלום לכולם

 

  13 ועדת היגוי מס' סיכום  נושא:                   

 

    2018    נובמבר  26 ביום  התקיימה הועדה  .1

פרחו, אלכסנדרה, מאיר י ,אג'ואילונה סק, נועם גל, מורדי ביטון דורון צמח, : נעדרו מהדיון .2

 קרולינה,יפעת, זמירה, מיכל, עידו בוסקילה.

 

:שהועלו לדיון נושאיםה .3       

 .הצגת ת.ע לפעילות בתחום הרך של הפרויקט על ציר שלוש שנים 

  אורית, אבשלום, שלומית  –עדכון על פעילות ליווי של אגף החינוך, שלושת המנהלים וצוותי המורים

 וציפי.

 ות שיבוץ תלמידי בתי הספר בחתך יישובים, האם לחלק יישובים גדולים לשני בתי דיון בנושא עקרונ

 ספר.

 :להלן סיכום הנושאים המרכזיים שעלו במפגש .4

בהתייחסות לנושא ת.ע ומודל ליווי המנהלים וצוותי החינוך עולה תחושה טובה, שהכיוון  .א

ליך ומתקיים שיתוף טוב ומתפתח דיאלוג חיובי, יש קשיים וחששות אבל המורים בתוך התה

פעולה וגם בצוותי המשימה המעורבים יש התקדמות., עולה שביעות רצון ממודל הליווי של 

 חינוך ישראלי.

הועלתה בקשה לתאם ביקור מסודר בקמפוס הנבנה וסוכם שמשה מורג יפעל למימוש בקשה  .ב

 זו כולל לצוותי המורים.

ו המלצות ועדת המשנה והעקרונות שאושרו ע"י הועדה הוצג -בנושא עקרונות השיבוץ .ג

כהמלצה לועדת ההיגוי לצד המחלוקת בנושא בארי )אורי( ועין הבשור )מלי(  שהובאה לדיון 

 מעמיק כולל נציגות של שני היישובים.  

בסיכום הועדה נקבע כי לא יחולקו יישובים גדולים בשני בתי ספר ותימצא הדרך הנכונה 

 ציה בתוך השכבות . עוד הודגש כי לאור הכוונה לעבור בהדרגתיות למודל ליצירת אינטגר

 



 

 

 

 

 

בחירת הורים מבוקרת בתום שנתיים מהפעלת הקמפוס  תתרחש הטמעה יותר רחבה של 

 הקהילות על בסיס בחירת ההורים.

במהלך הדיון על שיבוץ העלו מספר משתתפים עמדות הקשורות במיזוג חדרי המורים כבסיס  .ד

 יצירת שלושה בתי ספר מאוזנים וחדשים, הנושא יועלה לדיון בועדת ההיגוי הבאה.חיוני ל

 

 משה מורג                                                             

 

 

 

 הישיבה הקרובה תתקיים ביום  ג  25 דצמבר  משעה 18:00 – 21:00


